

Product Discontinuation Notification to HDC CM BUS

Dear Madam or Sir,

the products of HDC CM BUS have been discontinued and will no longer be available after a transitional period. Please pass this Product Discontinuation Notification (PDN) on to your employees and, if applicable, to your customers.

1. General overview

Type of discontinuation: ☒ short-term (executed within the next 6 months)
☐ normal (executed after 6 months)

2. General information

As part of our ongoing efforts to offer you a modern product portfolio that meets your requirements, we regularly review our range.

We make targeted adjustments to ensure that we can continue to provide you with powerful and relevant solutions in the future.

3. Affected parts

Please refer to the attached list of articles.

4. Timeline

The discontinuation will take effect on June 30, 2026. Orders can still be placed until March 31, 2026.

We are very sorry for all the inconvenience caused and are doing everything to process this product discontinuation as smoothly as possible for you.

For further information please contact your sales office directly. All contacts for sales representatives are available here: <https://www.weidmueller.com/contact>

Details of this and any other product changes can also be found in our Support Center by following the link: <https://support.weidmueller.com/>

Best regards

Product Management

Weidmüller Interface GmbH & Co. KG

Klingenbergstraße 26 | 32758 Detmold | Germany

www.weidmueller.com

Discontinued part		Successor	
Material number / Short description		Material number / Short description	
1857510000	HDC CM BUS 4SS C	-	
1857530000	HDC CM BUS 2SS PBDP C	-	
1857520000	HDC CM BUS 2BS T PBDP C	-	

Produktabkündigungsmitteilung für HDC CM BUS

Sehr geehrte Damen und Herren,

die Produkte von HDC CM BUS wurden abgekündigt und sind nach einer Übergangszeit nicht mehr erhältlich. Bitte geben Sie diese Produktabkündigungsmitteilung (PDN) an Ihre Mitarbeiter und ggf. an Ihre Kunden weiter.

1. Allgemeiner Überblick

Art der Abkündigung: ☒ kurzfristige Aktion (ausgeführt innerhalb der nächsten 6 Monate)
☐ normal (ausgeführt nach 6 Monaten)

2. Allgemeine information

Im Rahmen unserer kontinuierlichen Bemühungen, Ihnen ein modernes und bedarfsgerechtes Produktportfolio anzubieten, überprüfen wir regelmäßig unser Sortiment. Dabei nehmen wir gezielte Anpassungen vor, um Ihnen auch künftig leistungsfähige und relevante Lösungen bereitstellen zu können.

3. Betroffene Produkte

Die betroffenen Artikel entnehmen Sie bitte der beigefügten Artikelliste.

4. Zeitplan

Die Abkündigung wird wirksam zum 30.06.2026. Bestellungen können noch bis zum 31.03.2026 vorgenommen werden.

Bitte entschuldigen Sie die Unannehmlichkeiten, welche eventuell mit der Abkündigung verbunden sind. Wir werden alles tun, um einen Übergang so reibungslos wie möglich und ohne Einfluss auf Lieferzeiten und Funktionsweise durchzuführen.

Für weitere Rückfragen wenden Sie sich bitte direkt an das Ihnen zugeordnete Vertriebsbüro. Kontaktinformationen zu unseren Außendienstmitarbeitern finden Sie unter: <https://www.weidmueller.com/contact>

Einzelheiten zu diesen und anderen Produktänderungen finden Sie auch in unserem Support Center, indem Sie dem Link folgen: <https://support.weidmueller.com/>

Mit freundlichen Grüßen

Produktmanagement

Weidmüller Interface GmbH & Co. KG
Klingenbergstraße 26 | 32758 Detmold | Germany
www.weidmueller.com

Discontinued part		Successor	
Material number / Short description		Material number / Short description	
1857510000	HDC CM BUS 4SS C	-	
1857530000	HDC CM BUS 2SS PBDP C	-	
1857520000	HDC CM BUS 2BS T PBDP C	-	